



永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Estd.1983
(Company No: 99762-T)

Validity: 01 MAR 2025 - 31 DEC 2025

For Agent Use Only:

V4A

6 DAYS

NORTHERN VIETNAM

Hanoi / Halong Bay / Sapa / Fansipan



D1 Penang - Transit -Hanoi - Halong Bay (D)

- Departure flight from Penang Int. Airport to Hanoi

D2 Halong Bay - Hanoi (BLD)

- Halong Bay Cruise** (approximately 4 hours) - Seafood lunch on board
- Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village** - Boat visit
- West Lake, Tran Quoc Pagoda** - The oldest Buddhist temple in Hanoi, built during the reign of Emperor Li Nam in the 6th century AD
- 36 Old Quarter** - Shopping
- Water Puppet Show** - Vietnam tradisional show

D3 Hanoi - Sapa (BLD)

- Cat Cat Village** - Can experience the life of the Miao people in Vietnam
- Sapa French Church** - The Church of Our Lady of the Rosary
- Sapa Local Market** - Free Time Shopping

D4 Sapa (BLD)

- Fansipan Mountain** (by cable car & funicular ride) - Enjoy the beauty of Sapa
- Lao Chai & Ta Van Villages** - Experience the life of the Hmong people in Vietnam

- Layered Rice Terraced Fields** - Wonderful view of the valley walls covered with multi-tiered terraces

D5 Sapa - Hanoi City Tour (BLD)

- Ho Chi Mausoleum** - The resting place of Vietnamese revolutionary leader and President Ho Chi Minh
- Ho Chi Minh Palace** - Reunification Convention Hall, is a landmark in Ho Chi Minh City, Vietnam
- Ba Dinh Square** - President Ho Chi Minh read the Proclamation of Independence of the Democratic Republic of Vietnam
- Uncle Ho Stilt House** - Where Ho Chi Minh, Chairman of the Workers' Party of Vietnam, lives and works
- One Pillar Pagoda** - The temple is designed to resemble a lotus blossom, which is a Buddhist symbol of purity, since a lotus blossoms in a muddy pond
- Temple of Literature** - Temple dedicated to Confucian sage Confucius

D6 Transit - Penang (B)

- Transfer to airport for departure flight home

SPECIAL BONUS:

- Rong May Glass Bridge

**Weather Permitted

TOUR HIGHLIGHTS

- Halong Bay Boat Ride (Private Boat)
- Water Puppet Show
- Fansipan Mountain (Enjoy Cable Car & One way Funicular Ride)
- Cat Cat Village

LOCAL DELICACY

- Sen Buffet
- Seafood on Halong Cruise
- Vietnam Cuisine
- BBQ Salmon, Sashimi Salmon & Salmon Hotpot

OPTIONAL TOUR

- Moana Sapa (RM65)
- Traditional Massage (RM120)
- Sampan in Halong Bay + Speed Boat (RM150)



Exclude Tour Leader Tipping

PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY

檳城總公司 KKKP 0568
Penang Main Office
Tel: 04-2266633

北海分行 KPL 4350
Butterworth Branch
Tel: 04-3106633

大山腳分行 KPL 0568/5
Bukit Mertajam Branch
Tel: 04-5306622

亞羅士打分行 KPL 4348
Alor Setar Branch
Tel: 04-7716633

f Forever Travel Service
www.forevertravel.com.my

REMARK: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for ant expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.



永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Estd.1983
(Company No: 99762-T)

Validity: 01 MAR 2025 - 31 DEC 2025

For Agent Use Only:

V4A



6天

越南北部

河内 / 下龙湾 / 沙坝 / 番西邦峰



D1 檳城 - 中转 - 河内 - 下龙湾 (晚餐)

- 檳城国际机场出发飞往河内

D2 下龙湾 - 河内 (早午晚)

- 下龙湾游船 (大约4个小时) - 船上享用海鲜午餐
- 天宫洞、斗鸡岛、海上人家 - 船探访
- 西湖及镇国寺 - 河内最古老的佛寺，建于公元六世纪李南帝统治时期
- 36古式街道 - 购物
- 水上木偶戏表演 - 越南传统的文艺表演

D3 河内 - 沙坝 (早午晚)

- 格格村 - 欣赏本地少数民族的日常生活
- 沙坝教堂 - 玫瑰圣母教堂
- 沙坝少数民族市场 - 自由时间购物

D4 沙坝 (早午晚)

- 番西邦峰(包含缆车&单程索道缆车) - 享受沙坝的美景

- 老仔、打万村 - 体会到越南苗族生活
- 山谷梯田 - 山谷的墙壁上覆盖着多层梯田美妙景色

D5 沙坝 - 河内 (早午晚)

- 胡志明主席陵墓 - 越南革命领袖、胡志明主席的安息地
- 主席府 - 统一会议厅是越南胡志明市的地标
- 巴亭广场 - 胡志明主席在巴亭广场上朗讀《獨立宣言》，宣布越南民主共和国取得独立，脱离殖民统治
- 胡志明主席故居 - 越南劳动党主席胡志明居住和工作的地点
- 一柱庙 - 寺庙的设计类似于莲花，莲花是佛教纯洁的象征，因为莲花在泥泞的池塘里盛开。
- 文庙 - 庙供奉儒圣孔子

D6 河内 - 中转 - 檳城 (早)

- 送往机场乘搭客机飞返家园

行程特加

- 龙云玻璃桥

**天气允许

行程特点

- 乘船游览下龙湾 (包船)
- 欣赏水上木偶表演
- 夜宿两晚沙坝, 番西邦峰
- 番西邦峰 (包含缆车&单程索道缆车)
- 参观格格村

美食风味餐

- 莲花自助餐
- 下龙湾船上享用海鲜餐
- 越南风味
- 三文鱼烧烤、三文鱼、三文鱼火锅

自费项目

- Moana 沙坝 (RM65)
- 传统按摩 (RM120)
- 下龙湾小船+快艇 (RM150)



不包含领队小费

显示的图片仅作参考之用

檳城总公司 KKKP 0568
Penang Main Office
Tel: 04-2266633

北海分行 KPL 4350
Butterworth Branch
Tel: 04-3106633

大山脚分行 KPL 0568/5
Bukit Mertajam Branch
Tel: 04-5306622

亚罗士打分行 KPL 4348
Alor Setar Branch
Tel: 04-7716633

f Forever Travel Service
www.forevertravel.com.my

备注: 上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或额外的费用, 本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员负责。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序, 但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。